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Beste griffie, 

 

Hierbij twee punten voor de vergadering van het Presidium komende dinsdag, bedoeld als 

input voor een discussie: 

 

Op 30 mei is een regioavond georganiseerd over de zienswijzen op de jaarstukken van de 

gemeenschappelijke regelingen. We kregen vooraf ook de concept-zienswijzen van de andere 

gemeenten. Een duidelijk stap vooruit, op weg naar meer afstemming met de andere 

gemeenten. Om de bijeenkomst een volgende keer nog waardevoller te laten zijn stel ik het 

volgende voor: 

- alle gemeenteraden ontvangen de jaarstukken en begroting meteen nadat deze naar de 

gemeenten verzonden zijn (zoals tijdens de commissievergadering door de VVD gevraagd) 

- als de concept-zienswijzen door de colleges zijn vastgesteld wordt er een avond 

georganiseerd zoals de 30ste maar dan aangevuld met het gezamenlijk met de raads- en 

commissieleden van de andere gemeenten discussiëren over de voorliggende zienswijzen, 

waarbij uiteraard ook door raads- en commissieleden aanvullende zienswijzen aangedragen en 

toegelicht kunnen worden. Dat maakt de kans een stuk groter dat zienswijzen in meerdere 

gemeenten in de raadsvergadering worden ingediend waardoor ze meer waarde hebben. 

- na de avond met de andere gemeenten worden de jaarstukken besproken in de commissies. 

 

De Jaarstukken 2017 zijn webbased aangereikt. Ik hoor graag hoe de andere fractievoorzitters 

hierover denken. 

 

Onze fractie heeft hier geen behoefte aan. Datzelfde geldt ook voor de Voorjaarsnota en de 

Begroting of bijbehorende stukken. U iteraard kan het voor nieuwsbrieven wel, het gaat om 

documenten waar besluiten over genomen worden door de raad. We vragen ons af wie hier 

om gevraagd heeft en welk probleem hiermee opgelost wordt. Er zijn kosten aan verbonden, 

de website wordt door een externe gemaakt. Daar kies je niet zomaar voor, er zal dus een 

gedachte achter zijn. Wij willen echter graag een (net opgemaakte) pdf zoals vroeger. Daar 

kunnen we aantekeningen op maken, het opslaan, delen (met aantekeningen), archiveren en 

printen. Dat alles kan niet met een website. 

 

Het Presidium heeft al twee keer eerder (toen nog onder de naam Raadsconvent) aangegeven 

geen website maar een pdf te willen. Als het huidige Presidium in meerderheid aangeeft geen 

webbased documenten meer te willen, hoe wordt dan geborgd dat bij de begroting niet weer 

een webbased document opduikt? Is hiervoor een motie nodig? 

 

Met vriendelijke groeten,  

 

Annette Valent 

Fractievoorzitter Senioren Heerhugowaard 
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